
   
 
  

Referat Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 24.10.24, kl. 18.30 – 21.00. 

Afbud: Søren Klinkby, Elevråd, Tenna Klingenberg, Nina Juhl, Rasmus (Nobi) 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat  
- Godkendt 
 

2. Nyt fra Elevråd 
- Elevråd er i gang med at planlægge halloweenfest for skolens elever fredag d. 1.11.24. 
Der er sendt invitationer ud.  
 
 

3. Nyt fra Børnehuset Nobi 
- Nedenstående blev drøftet til bestyrelsesmøde i Nobi. 

- at der ikke længere er lokalrute fra Kastrup til skolen. Kan det have en 
betydning for skolesøgning til skolen, at børnene skal tage rute 135 fra 
landevejen? Drøftelse af mini-bus-ordning. 
MS undersøger nærmere  

 
- Der bliver spurgt til om Nobi kan benytte bussen. 

 
MS udarbejder svar til Nobi omkring, bus fra Kastrup; kriterier for minibus og Nobis 
mulighed for anvendelse af minibus i dagligdagen. 
 

- Der udarbejdes en turnusplan for deltagelse i Nobi`s bestyrelsesmøder. 
5/12: Karina 
13/1: Johannes 
25/2: - 
22/5: Tenna 
30/6: - 

 
4. Information om markedsføring i 6510NYT  

- MS orienterer kort om retningslinjer omkring dette. 
 

5. Principper og politikker 
i. Trafikpolitik  



   
 
  

-Godkendt 
ii. Princip for lejrskoler og hytteture 

-Godkendt 
iii. Princip for meddelelsesbog 

-Godkendt 
 

6. Skoleåret 2024/25  
- Fortsat oplæg ved MS 

 
7. Cityinfo 

- Ikke vedtaget.  
 

8. Forslag til indkøb af hoodies til alle elever til Gramstrup  
 

- MS orienterer om et tilbud på Hoddies med logo og Gramstruplogo. Planen er 
at alle elever skal have en i forbindelse med Gramstrupugen. 

- Det er vedtaget at indkøbe disse, ”da det er verdens bedste ide”. 
 

9. Elevfravær  
- JG orienterer fra Fællesrådsmødet, hvor der var oplæg om fravær, tendenser 

og tiltag der kan arbejdes med. 
- MS holder et oplæg, hvor Gram skoles fraværstal præsenteres. Gram skoles 

fraværstal ligger under det kommunale niveau. Derudover præsenteres 
retningslinjerog procedurer for fravær og tiltag på skolen. 

- Det besluttes ikke at udarbejde et princip i øjeblikket. 
 

10. Økonomi  
 

-MS orienterer kort omkring Gram skoles økonomi. Der er blevet investeret i nye 
borde og stole til to klasser. Økonomien er OK. 
 

11. Evt. 
- MS orienterer om ros fra Infomøde omkring klyngesamarbejdet og de 

fællesskaber det skaber for børnene, også i lokalområdet. 
- SA orienterer om sundhedsfremme 6510 og Foreningsaften d. 10/10- 24 som 

var en stor succes. 
- KØ orienterer om et onlinekursus hun har deltaget i ved ”Skole og forældre”. Det 

var et rigtigt godt kursus. 

 

 



   
 
  
Ref. Sara V. Lindholdt 


